
Predsednik društva agrarnih ekonomista Srbije Miladin Ševarlić smatra da se treba pooštriti primenu
sadašnjeg zakona o genetički modifikovina organizmima (GMO) i oštro sankcionisati one koji ilegalno
uvoze ili uzgajaju GMO u Srbiji.

On se još jednom osvrnuo na jučerašnje izjave ministra Glamočića, da se Zakon o GMO ne mora menjati
zbog Svetske trgovinske organizacije već nas, rekavši da se ne mora menjati zakon, već se mogu doneti
uredbe. Tim uredbama, smatra Ševarlić, pojedine odredbe zakona će biti detaljno razrađene, a na osnovu
njih će se sankcionisati oni koji "ilegalno uvoze, distribuiraju i uzgajaju genetički modifikovane
organizme". On se ne slaže sa ministrom Glamočićem oko toga da proizvodi od GMO nisu štetni za
zdravlje ljudi, dodavši da takav stav ima i većina svetske stručne javnosti. Ševarlić je takođe postavio
pitanje "moralne legitimnosti" parlamenta Srbije, za koji kaže da u svojim redovima nema ni jednog
poljoprivrednika izuzev Marijana Rističevića, da se izjašnjava o "tako krucijalnoj stvari iz domena koji
tangira oko 11 odsto stanovnika Srbije", odnosno poljoprivrednika koji žive od poljoprivrede.


